To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR

REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING

Date: 09-03-2022 01:32:04 PM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 09-03-2022 01:32:04 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 21-03-2022 at Teams to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 21-03-202 الساعة 12:00 في بواسطة وسائل التواصل المرئي و الالكتروني Teams وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:

Subject:

Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)

تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)

الموضوع:

Vote to amend the company's articles of association and articles of association by reducing the capital by 12% by returning surplus cash to shareholders at a value of 4,012,800 dinars (four million twelve thousand and eight hundred dinars) so that the authorized, subscribed and paid capital becomes 29,427,200 dinars/share (Twentynine million four hundred and twenty-seven thousand and two hundred dinars) and authorizing the Board of Directors to complete the procedures related to reducing the capital.

التصويت لتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بتخفيض رأس المال بنسبة (12%) عن طريق ارجاع نقد فائض عن الحاجة للمساهمين بقيمة 4,012,800 دينار (أربعة ملايين و اثنا عشر ألفا و ثمانمائة دينارا) ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب والمدفوع 29,427,200 دينار/ سهم (تسعة و عشرون مليون و أربعمائة و سبعة و عشرون ألفا و مئتي دينار) وتفويض مجلس الادارة باستكمال الاجراءات المتعلقة بتخفيض راس المال.

Decreasing of the Company's capital

Vote to amend the company's articles of association and articles of association by reducing the capital by 12% by returning surplus cash to shareholders at a value of 4,012,800 dinars (four million twelve thousand and eight hundred dinars) so that the authorized, subscribed and paid capital becomes 29,427,200 dinars/share (Twentynine million four hundred and twenty-seven thousand and two hundred dinars) and authorizing the Board of Directors to complete the procedures related to reducing the capital.

التصويت لتعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بتخفيض رأس المال بنسبة (12%) عن طريق ارجاع نقد فائض عن الحاجة للمساهمين بقيمة 4,012,800 دينار (أربعة ملايين و اثنا عشر ألفا و ثمانمائة دينارا) ليصبح رأس المال المصرح به والمكتتب والمدفوع 29,427,200 دينار/ سهم (تسعة و عشرون مليون و أربعمائة و سبعة و عشرون ألفا و مئتي دينار) وتفويض مجلس الادارة باستكمال الاجراءات المتعلقة بتخفيض راس المال.

تخفيض رأس المال

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ed Al-Muti Mohammad Fouad Abed Al-Muti

Bourghal